
PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE I 
VÄGSAMFÄLLIGHETSFÖRENING HEIMDAL SKOGSBACKEN 
RE / 091008  2:a styrelsemötet § 1 – 16 
 
Deltagare: 
 Lars Inge Carlsson (LIC) 
 Kenneth Johannesson (KJ) 
 Rolf Elsrud (RE) 

§1. Mötets öppnande 
Ordförande förklarar mötet öppnat. 

§2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns utan ändringar 

§3. Genomgång / godkännande av föregående protokoll 
Protokoll från föregående styrelsemöte var inte tillgänglig och togs därför inte upp. 

§4. Skrivelser/rapporter 
LIC har fått en lista med påskrifter från alla boende på Björksoppsvägen, att man godkänner 
användandet av fonden för att bygga ut belysningen. Vi kommer att betala ut från 
Björksoppsvägens fond när fakturan inkommer. 

§5. Ekonomiska läget 
Samfälligheten har ca 150,000 SEK i tillgångar. Fakturor för årsavgiften för innevarande år är 
nu utskickade. De arbeten som redan är genomförda och där vi väntar på faktura omfattar 
8,000 SEK för vägskyltar och ca 10,000 SEK för sladdning och grusning. 

§6. Förrättning 
Läget är okänt. Vi ber Pontus Norlin (PN) att rapportera på nästa styrelsemöte. 

§7. Kronofogden 
Vi har ärendet för fastighet 13:270 för indrivning hos Kronofogden. Fastighetsägaren har fått 
betalningsföreläggande, men har fortfarande inte betalat. Ärendet kommer att gå till 
indrivning och möjligen exekutiv auktion. 

§8. Lekplatsen 
Vi har behov att klippa lekplatsen en gång till innan vintern. Styrelsen beslöt at LIC beställer 
klippning. 

§9. Hemsidan 
Telia kommer troligen inte stödja privata hemsidor, varför samfällighetens hemsida måste 
flyttas till annat webhotell. Eftersom vi fortfarande inte fått något organisationsnummer kan vi 
inte öppna någon hemsida. Vi kan alltså stå inför ett större problem. 



§10. Fårtickevägen. 
Vi har fått en kostnadsskattning för att åtgärda svängen på Fårtickevägen nere vid fastighet 
13:262. Kostnaden för att dika och justera vägbanan ligger på 16.400 SEK. 
LIC undersöker vad som gäller för träd på privatmark som har rötter på vägmarken. 
Stadsbyggnadskontoret bör ha riktlinjer. 
Innan åtgärder genomförs måste fastighetsägaren av 13:262 underrättas. 

§11. Kremlavägen 
Åtgärder för att få bort vattenflöde ut på vägen vid 13:177 och 13:176 bör genomföras innan 
vintern. På föregående styrelsemöte beslöts att Christian Carlsson skulle kontakta. 
Statusrapport förväntas senast på nästa styrelsemöte. 
Om förra ägaren av 12:177 inte tagit upp kravet kan vi ev hjälpa nuvarande ägare genom att 
påvisa att mäklaren känt till kravet före köpets genomförande. 

§12. Telia 
Telia skall återställa de gropar som man gjort vid installation av kopplingsskåp. LIC tar 
kontakt med Telia. Just nu visar det sig att Telia bara har telefontid 8-12. 

§13. Gamla Hjälmarvägen 
Vägverket anser inte att det är behov begränsning till 30km/tim eller farthinder utanför dagis 
på Gamla Hjälmarvägen. Det finns inte pengar 2009-2010. 

§14. Annelund 
PN har haft de löpande kontakterna och kommer att rapportera på nästa styrelsemöte. Vi bör 
få till ett möte med Roger Kjellberg för att hitta en lösning. Den springande punkten inför 
exploatering av Annelund är hur man får upp trafiken till området. Champinjonvägen och 
Kremlavägen klarar inte tung byggtrafik utan genomgripande ombyggnad. Förslagsvis kan 
man istället öppna en temporär anslutning från väg 207 för att möjliggöra tung trafik. Denna 
anslutning skulle kunna vara öppen för tunga transporter under byggtiden och sedan stängas.  
Champinjonvägen måste sedan rustas upp för att klara den stadigvarande trafiken till 
Annelund. Vägkroppen måste byggas upp för att klara trafiken. 

§15. Nästa möte 
Nästa styrelsemöte är planerat till 2009-11-05 

§16. Mötets avslutande 
Ordförande förklarar mötet avslutat 
 
Vid protokollet  Justeras 
 
 
_________________ _________________ 
Rolf Elsrud  Lars-Inge Carlsson 


